
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT 

3 personen 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

16 t/m 19 augustus 2022 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

 
Een verkennend werkbezoek naar vorm, inhoud en effect van de organisatie van de European Championships 
2022. Een evenement waarvan het vervolg mogelijk past in de strategische evenementenkalender van 
Nederland en de topsportevenementenambities van participerende steden en nationale sportbonden. Het 
betrof een bezoek op uitnodiging van de organisator (European Championships Management), de lokale 
organisatie (Local Organizers Comité München), NOC*NSF en het ministerie van VWS. Naast VWS en NOC*NSF 
waren ook afgevaardigden vanuit de gemeenten Amsterdam en Rotterdam aanwezig bij het werkbezoek. 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

Olympiapark München (evenemententerrein: technische universiteit, atletiekstadion, sportcentrum en park) 
Königsplatz Müchen (evenemententerrein voor beachvolleybal en sportklimmen) 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

Nederlandse delegatie 
Sofie Korbee en Bas Vriens (evenementenbeleid NOC*NSF) 
Jack Hutten (VWS-Sport) 
Eric Kersten en Gerrit Middag (Team TOC - organisatoren europees paralympisch evenement) 
Henk Stokhof (Directeur Sport - Gemeente Amsterdam) 
Wendeline van Lier en Hester van den Blink (beleidsadviseurs Sport - Gemeente Rotterdam) 
Antoine de Brouwer (VSG) 
 
De Nederlandse delegatie was hierbij onderdeel van een door European Championships Management 
georganiseerd “Observer Programme” met delegaties van verschillende Europese landen en 
evenementenorganisatoren. 
 
Marc Jörg en Paul Bristow (managing directors en oprichters van European Championships Management) 
Marion Schöne (CEO Olympiapark München) 
Markus Schnetzer, Klaus Cyron en Frank Siepp (directie locale organizers comité München) 
 
Vele presentaties van en ontmoetingen met verschillende medewerkers van het evenement (i.e. sustainabilty, 
media, communicatie, broadcasting, creatieve concept, event services, side-events) en vertegenwoordigers van 
de deelnemende europese sportfederaties (triathlon, turnen, beachvolleyball, sportklimmen). 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

De verkenning heeft bij de gehele organisatie geleid tot een goed beeld van de organisatie van het evenement. 
Het evenement is te groot voor onze stad om zelfstandig te organiseren. Wel zou Den Haag een of meerdere 
venues kunnen hosten indien Nederland ervoor zou kiezen deze spelen in gezamenlijkheid te organiseren. 
European Championships Management heeft hierbij aangegeven zeker open te staan voor een toekomstige 
editie in Nederland.  



 
Daarnaast is er kennis opgedaan wat kan worden gebruikt voor toekomstig Haags sportevenementenbeleid en 
de organisatie van sportevenementen. De wijze waarop de lokale organisatie de fanbeleving heeft weten te 
creëren en instellingen en bedrijven heeft weten te koppelen aan het evenement is indrukwekkend. Daarnaast 
heeft de bundeling van meerdere evenementen voor meer (media)aandacht en bezoekersaantallen, met name 
voor de kleinere nog minder bekende sporten. 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
NOC*NSF zal een meeting inplannen met de deelnemers van de Nederlandse delegatie om verder door te 
praten of dit evenement passend is voor de Nationale strategische sportevenementenkalender en de rol die 
VWS en de steden hier voor zichzelf in zien. Dit mede in het kader van het Nationaal Sportakkoord pijler 6 
(Topsport de inspireert!) en de actielijn hierbinnen: “Ontwerpen en uitvoeren gezamenlijke 
evenementenstrategie. 
 
 
 


